
 

 Minnesanteckning  
 

  

 

Angelica Gabrielsson, Processledare 

 

Samordningsförbund Gävleborg 

Slottstorget 1, plan 3, 802 50 Gävle 

Telefon: 072-724 68 56 | Org.nr. 222000-3137 

www.finsamgavleborg.se  

 

Sammanträde med Mysam Ovanåker 

Datum:  13 december 2023 

Tidpunkt:  14.00-15.30 

Plats:  Teamsmöte 

                      
 

 

 

Minnesanteckning 

 

1. Angelica hälsade välkommen till mötet. Vi gick igenom dagordningen och 

föregående minnesanteckningar. 

 

2. Personliga ombud. Åsa Brolin berättade om ombudens verksamhet hittills i 

år. Det har startat två nya ombud, där Bollnäs är arbetsgivare. Nu är de 

totalt tre personliga ombud som arbetar i området. Man har haft 26 klienter 

i år varav 6 i Ovanåker. Arbetet innebär mycket rådgivning och man 

sprider information. Det uppfattas som lätt att komma i kontakt med olika 

medarbetare i Ovanåkers kommun. När det gäller systemfel så har det 

framkommit en fråga kring boendestöd och den har Åsa redan adresserat 

till rätt omårde. Åsa delar också ett bildspel som berör personliga 

ombudens ledningsgrupp.  

 

Namn Roll Organisation 

Anna-Karin Hainsworth Förbundschef 
Samordningsförbund 
Gävleborg 

Anna Fält Skoglund Enhetschef Försäkringskassan 

Anna Magnusson Kroon Sektionschef Arbetsförmedlingen 

Angelica Gabrielsson Processledare Försäkringskassan/SFG 

Kristina Billmark Elfstrand Vårdenhetschef Region Gävleborg 

Åsa Brolin Verksamhetschef försörjningsstöd Ovanåkers kommun 

Åsa Olsson Verksamhetschef biståndsenh/LSS Ovanåkers kommun 
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3. Hållbart arbetsliv. Punkten utgår men vi får information om att arbetet 

presenterats för socialnämnden samt att det varit goda resultat. Arbetssättet 

är implementerat och parterna är nöjda. 

 

4. Trisam 

a. Aktuella frågeställningar. Inget särskilt från teamen men Kristina 

lyfter fram att man arbetar mindre med Trisam nu och mer med 

andra former av möten. Viktigt att individerna ges möjlighet att 

medverka i Trisam. Tänker vi olika kring Trisam från parterna? 

Hur ser nyttan ut? Detta diskuterades på mötet.  

b. Information. Trisam har beviljas finsammedel för ytterligare två 

år. Angelica påminner om kommande digitala workshop den 15 

december. Arbetet med att genomföra individberättelser har fått 

sättas på paus med anledning av att det inte går att få ”godkänt” 

kring GDPR i den gemensamma uppföljningen. Arbetet med att 

hitta ett sätt att följa individens uppfattning kring samverkan och 

Trisam får fortsätta. 

 

5. Information från Samordningsförbundet. Anna-Karin informerar om att det 

nu har blivit enklare att ansöka om samverkansmedel. Endast en part 

behöver skriva under ansökan och det är också så att det är lättare att 

ansöka om förlängning av pågående projekt med goda resultat. Syftet med 

förändringarna är att stimulera användandet av samverkansmedel. Vi fick 

också information om de olika utbildningar som erbjuds genom 

samordningsförbundet och det pågående ESF-projektet. Viktigt att hålla 

koll på de erbjudanden som kommer. 

 

6. Välfärdsguiden – inget nytt.  

 

7. Övrigt. Anna MK informerar om Arbetsförmedlingens leverantörer och 

nuläge där en leverantör gått i konkurs. Nya insatser planeras starta i 

januari.  

 

8. Nästa möte. Nya inbjudningar kommer från ny koordinator (Christer 

Stockhaus) för Mysam kommande år. 

 
 

 

Angelica Gabrielsson 

Processledare 
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